ODPS Practising English at Home with your EAL/D Student.

与您的 E A L / D 学 生 在 家 练 习 英 语

These activities can be done in place of some of the English activities on the home learning grid.

这些活动可以代替家庭学习网格上的一些英语活动来完成。

Speaking 说



- 1. Make sure you DO NOT stop speaking in your first language.
- 1. 请您停止用你的第一语言说话。
- 2. Spend 10-20 minutes a day only using English. Maybe at the dinner table. Ask simple questions of each other. How was your day? What foods do you like? What colour is that? Who did you play with at school today? What is my favourite food is? Make sure they answer in a full sentence: I had a good/great/amazing/sad day today.
- 2.每天只使用英语花10-20分钟。也许在餐桌上互相问一些简单的问题。你今天怎么样?你喜欢什么食物?那是什么颜色?你今天在学校和谁玩的?我最喜欢的食物是什么?确保他们用满句回答:我今天过得好/很棒/好/悲伤。
- 3. Play some games in English. 'Snap' with cards, 'Hide and Seek', 'Paper, Scissors, Rock', 'I Spy With My Little Eyes' "Guess Who" is a good game you can get a cheap version from KMart.
- 3.用英语玩一些游戏。"捕捉"与卡,'隐藏和寻找',"纸,剪刀,岩石","我间谍与我的小眼睛""猜猜谁"是一个很好的游戏,你可以买到一个便宜的版本从 K-Mart。
- 5. Sing Learn some English Nursery Rhymes together these are great for pronunciation, rhyming and letter combinations.
- 5. 唱歌 一起学习一些英语童谣-这些都是很有用的发音, 韵律和字母组合。

https://education.abc.net.au/home?utm_source=sfmc&utm_medium=email&utm_content=&utm_campaign=%5be_ducation_sfmc_25_03_20_education%5d%3a125&user_id=ca4f27633072c92a4e2c02a1c8e61c277d93b158a145974_07fe370f1176b7ccc&WT.tsrc=email&WT.mc_id=Email%7c%5beducation_sfmc_25_03_20_education%5d%7c125Eng_aging+multimedia+resources#!/digibook/616968/rhyme-rhythm-and-repetition-sound-beat-repeat

https://www.youtube.com/user/AussieKidsSongs?annotation_id=annotation_4275559123&featu=iv&src_vid=ysask_dFpPz8&

Reading and Listening 阅读和听力



- 1. Read to your child in your first language share books, discuss pictures and ask what is happening in the story. Read as often as possible to your child.
- 1. 一起阅读你的第一语言的书, 讨论图片, 并询问在故事中发生了什么。尽可能经常地给孩子读。
- 2. Read together in English.
- 2. 一起 阅读英语
- 3. Listen to read-a-loud stories on You-Tube and audible
- 3. 一起听 You- Tube, audible 上阅读的故事

https://stories.audible.com/discovery

Writing 写作

- 1. Practise writing the letters of the alphabet.
- 1. 练习书写字母表的字母
- 2. Practise copying simple sentences.
- 2. 练习复制简单的句子
- 3. Practise writing some simple sentences (only when they are ready for this).
- 3. 练习写一些简单的句子 (**之他**们准备好的时候)。
- 4. Start a journal and write what you did each week. Sound out the words and spell them as best you can.
- 4. 开始一个日记,写你每周做的事。 说出单词,并尽可能拼写它们。

Sentence starters:

- On the weekend
- My favourite food is
- My favourite sport is..... because
- My house is (..... (very big, small, little, large) it is...... (white, square, round, green)........ (Try to describe different things)

句子开头:

- 周末的时候我喜欢做 ...
- 我最喜欢的食物是
- 我最喜欢的运动是 ... 因为
- 我的房子是 ... (很 大, 小, 小, 大) 它 是 ... (白 色 、方 形 、圆 形 、绿 色) (试着描述不同的东西)

